

Call for Papers

2013 International Conference on Materials Science and Chemical Engineering (MSCE 2013)

February 20-21, 2013, Singapore

<http://www.msce-conf.org>

2013 International Conference on Materials Science and Chemical Engineering (MSCE 2013) will be held on February 20-21, 2013, Singapore.

MSCE 2013 will be the most comprehensive Conference focused on the various aspects of advances in Materials Science and Chemical Engineering. Our Conference provides a chance for academic and industry professionals to discuss recent progress in the area of Materials Science and Chemical Engineering. The goal of this Conference is to bring together the researchers from academia and industry as well as practitioners to share ideas, problems and solutions relating to the Materials Science and Chemical Engineering.

MSCE 2013 has entered TTP's Conference list: <http://www.scientific.net/conference-742>

All accepted papers from MSCE 2013 will also be published on international journal **Advanced Materials Research** and will be indexed in **EI Compendex**. Selected excellent papers will be published on international reputation journals.

【Paper Submission】

The submission system is open: <https://www.easychair.org/conferences/?conf=msce2013>

【Topics】 <http://www.msce-conf.org/cfp.htm>

【Important Dates】

Paper submissions due	November 20, 2012
Paper notification of acceptance	1-2 weeks after submission
Camera-ready full papers due	November 30, 2012

【Registration】

Authors (Non Member)*	400 USD /2600RMB
Authors(not attend conference,only publish paper)	350USD/2200RMB
Listeners:	100 USD /600RMB
Invited Speaker	Free
Additional Paper(s)**	300 USD /2000RMB
Additional Page (Up to 6 extra pages)	50 USD /300RMB
Extra Proceeding	100 USD /600RMB

【Contact】

Email: msce2013@163.com

Tel: (+86)15972066525

(+86)02787772193

More conference information see: <http://www.msce-conf.org>

征稿函

2013 年材料科学与化学工程国际学术会议 (MSCE2013)

2013 年 2 月 20-21 日 新加坡

<http://www.msce-conf.org>

2013 年材料科学与化学工程国际学术会议(MSCE2013)将于 2013 年 2 月 20-21 日在新加坡召开。

我们诚挚的邀请来自材料科学与化学工程等相关领域的研究人员、从业人员参与 MSCE2013, 期望能通过本次会议为大家提供一个探讨、交流材料科学与化学工程等领域最新研究进展, 研究热点及其应用发展的平台。

MSCE2013 已经进入 TTP 会议列表: <http://www.scientific.net/conference-742>

MSCE2013 收录的所有文章将出版在 TTP 出版社的 **Advanced Materials Research** (简称 AMR, ISSN:1022-6680, <http://www.ttp.net/1022-6680.htm>) 上, 并且都将会被 **EI Compindex** 检索。

【投稿系统】

<https://www.easychair.org/conferences/?conf=msce2013>

说明: 初稿时中英文均可, 一旦录用后, 文章需翻译成英文才能出版。

【会议主题】

参见: <http://www.msce-conf.org/cfp.htm>

【重要时间】

初稿截稿时间	2012 年 11 月 20 日
录用通知时间	投稿后 1-2 周
终稿提交时间	2012 年 11 月 30 日

【注册费用】

- 参会作者: 400 USD /2600RMB
- 不参会作者: 350USD/2200RMB
- 普通听众/陪同人员: 100USD/600RMB (每人)
- 相同第一作者的第二/三/四篇文章: 300 USD /2000RMB (每篇)
- 超页版面费 (6 页以上): 50 USD /300RMB (每页)
- 额外论文集: 100 USD /600RMB (每本)

注: 参会作者会议现场领取发票和会议资料, 不参会作者的发票和会议资料将在会后一个月统一安排快递。

【联系方式】

大会邮箱: msce2013@163.com

会务电话: 15972066525

027 87772193

更多信息见大会网站: <http://www.msce-conf.org>